
Skolebestyrelsesmøde torsdag 14. december 2023 17:30-20:00 

Tilstede: Jesper, Martin, Michala, Malene og Leise (forældrerep.) Carl (elevrep.) Søren 
(medarbejderrep.) Rasmus og Dan (ledelse og referat) 

 

REFERAT:  

Mødeleder: Michala 

 

1.Opsamling fra sidste møde (to-do liste)  Jesper 5 min 

Kort opsamling - intet til referat. 

 

2. Nyt fra elevrådet    10 min 

Vi havde elevrådsmøde 13/11. 

 Eleverne ønsker sig bedre radiatorer. Det var koldt i lokalerne, da vejret slog om. – Vi 
har haft service af radiatorer m.m. og det har hjulpet lidt. 

 Eleverne undrer sig over, hvor kantinedamen bliver af? – Rasmus vil tjekke op på, 
hvad han kan sige til eleverne. 

 Er der hjælp til elever, der har det svært? – Terapi, åben rådgivning osv.? 
 Eleverne synes det er irriterende, at der er mange elever, der ryger ”puff-bars”, 

hvilket betyder at der er låst nogle af dørene til toiletterne. – Skolen har bestilt en 
glasdør, så man kan se, hvem der står ude på toiletterne (i mellemgangen...) og 
håber, at dette kan have en præventiv effekt. 

 

3. Nyt fra medarbejderne, ledelsen og skolebestyrelsen 30 min  

Medarbejdere: 

 Vi oplever rigtig mange børn, der har det svært/ikke trives. – Det presser 
medarbejderne og tager utrolig meget af klasselærernes tid. 

 Vi gør det jo ret godt på skolen   tak for den artikel fra Sydkysten, der blev sendt 
rundt i SB. 

Ledelsen: 

 Klager fra forældre. Ledelsen beskriver, hvordan vi fremadrettet undgår at bryde 
GDPR-lovgivningen om personfølsomme oplysninger. Generelt er der godt styr på det 
– eks. Via vores ”fagsystemer” og oplysninger i AULA, men der har været et enkelt 
ærgerligt tilfælde. 

 (Lyd)optagelser af møder uden deltagernes samtykke. Desværre en stigende 
udfrdring. 

 Vi har desværre behov for at sende rigtig mange underretninger pt. Det giver både 
medarbejderne og ledelsen en stor arbejdsopgave. 
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Skolebestyrelsen: 

 Er der planlagt en evaluering af ”de kortere skoledage?” – spørgsmål stillet på vegne 
af medarbejdere i indskolingen. 

 Der er forældre i SB, der oplever dårlig kommunikation mellem skole og hjem i 
indskolingen. – Informationer, der ikke kommer ud, men som vi kan hører om her i 
SB. 

 Der er andre forældre, der oplever super god kommunikation og information af/til 
kontaktforældrene. 

 

4. Nyt fra formanden     Jesper 10 min 

Jesper har sendt et kort høringssvar vedr. Læringsmiljøer. 

Alle skoler bakker op om et fælles høringssvar vedr. Omlægning af skoleråd, børne- ungeråd 
osv. – Skolebestyrelserne er imod, at flere råd lægges sammen, da det vil give mindre tid til 
eks. Drøftelser med politikerne om de forskellige områder. 

Jesper har spurgt ledelsen til afvikling af ture i det hele taget. Hvor mange gange kommer 
klasserne afsted og hvor mange ture bliver aflyste? (pga. Sygdom eller andet?) God 
debat/drøftelse. Vi tager punktet op igen næste gang, med udgangspunkt i ”Skolevenner” – 
er det en organisation vi kan samarbejde med? 

Vikarforbrug vs. Sygefraværet blandt personalet – er der sammenhæng? – Overblikket 
gennemgået og kort drøftet. ”Vikarforbruget” er selvfølgelig afhængigt af sygdom, men også 
meget andet eks. Personalets omsorgs- eller seniordage, 6. Ferieugeafvikling, kursusafvikling 
eller ”anden undervisning” i form af ture, afgangsprøver censorater osv. 

 

5. Opfølgning på ”manglende” principper  Jesper 15 min 

Udsat til næste møde 

6. SFO-lukketid    Rasmus 20 min 

SB foreslår at der laves en afstemning mellem 3 forskellige modeller. 

Model 1: 
Man – tors: 6.30 – 16.45 
Fredag: 6.30 – 16.30 

Model 2: 
Man – tors: 6.30 – 17.00 
Fredag: 6.30 – 15.30 

Model 3: 
Man-tors: 6.45 – 17.00 
Fredag: 6.45 – 16.45 
 

Afstemningen i AULA? Afvikles i starten af januar. 
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7. Eventuelt og arbejdsgrupper   5 min 

Intet till referat. 

 

Kommende møder: 

Onsdag 17. januar Søren uge 3 17.30-20.00 
Tirsdag 13. februar Malene uge 7 17.30-20.00 
Onsdag 6. marts  uge 10 17.30-20.00 
Mandag 8. april  uge 15 17.30-20.00 
Tirsdag 14. maj  uge 20 17.30-20.00 
Torsdag 13. juni Michala uge 24 17.30-20.00 (sommerafslutning) 
 

Emner til kommende møder: 

 

Arbejdsgrupper: 

Kontaktforældre  Malene og Leise 

Styregruppe for digital skattejagt Mohammad og Leise 

 


